
 

 

Protokół Nr 15/25 

posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 18 czerwca 2025 r. w godzinach 1305– 1315 

w formie wideokonferencji 

 

W posiedzeniu Kolegium udział wzięli: 

 

1. Tomasz Piotrowski - Wiceprezydent Miasta 

2. Małgorzata Moskwa-Wodnicka - Wiceprezydent Miasta 

3. Wojciech Rosicki - Sekretarz Miasta 

4. Krzysztof Mączkowski - Skarbnik Miasta 

5. Agnieszka Stępnik - Dyrektor Departamentu Prezydenta 

6. Michał Fisiak - Dyrektor Departamentu Finansów Publicznych  

7. Mariusz Mieszek - wz. Dyrektora Departamentu Organizacji Urzędu  

i Obsługi Mieszkańców – p.o. Dyrektora Biura 

Organizacji Urzędu 

8. Agnieszka Dyśko  - p.o. Dyrektora Biura Prezydenta 

9. Małgorzata Wojtczak - Dyrektor Wydziału Budżetu 

10. Tomasz Głuszczak - Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego  

i Kontroli  

11. Wojciech Barczyński - p.o. Dyrektora Wydziału Prawnego 

 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta. 

 

 

Porządek dzienny posiedzenia: 

 

1. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
Miasta Łodzi do projektu pn. ATMOPOLIS finansowanego ze środków Programu 
Ramowego Unii Europejskiej Horyzont Europa. 

 

2. Informacja na temat wycinki drzew w związku z remontem ul. Trębackiej na odcinku 

od ul. Tuszyńskiej do ul. Okręgowej. 

 

3. Informacja na temat wycinki drzew w związku z remontem ul. Odyńca na odcinku 

od ul. Rzgowskiej do ul. Niższej. 

 

4. Informacja na temat wycinki drzew w związku z budową drogi dla pieszych 

na ul. Lodowej na odcinku od ul. Śląskiej do istniejącego chodnika. 

 
 

Ad. 1. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia zgody  
na przystąpienie Miasta Łodzi do projektu pn. ATMOPOLIS finansowanego  
ze środków Programu Ramowego Unii Europejskiej Horyzont Europa przedstawiła  
z-ca dyr. Biura Strategii Miasta Agnieszka Sińska-Głowacka. 
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Wiceprezydent Miasta Tomasz Piotrowski zaakceptował projekt uchwały i polecił skierować 

go pod obrady Rady Miejskiej w Łodzi. 

 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 

Ad. 2. Informację na temat wycinki drzew w związku z remontem ul. Trębackiej 

na odcinku od ul. Tuszyńskiej do ul. Okręgowej przedstawił z-ca dyr. Zarządu 

Dróg i Transportu Marcin Woźniak. 

 

 

Wiceprezydent Miasta Tomasz Piotrowski przyjął Informację i wyraził zgodę na usunięcie 

wskazanych drzew. 

 

 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad. 3. Informację na temat wycinki drzew w związku z remontem ul. Odyńca 

na odcinku od ul. Rzgowskiej do ul. Niższej przedstawił z-ca dyr. Zarządu Dróg 

i Transportu Marcin Woźniak. 

 

 

Wiceprezydent Miasta Tomasz Piotrowski przyjął Informację i wyraził zgodę na usunięcie 

wskazanych drzew. 

 

 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad. 4. Informację na temat wycinki drzew w związku z budową drogi dla pieszych 

na ul. Lodowej na odcinku od ul. Śląskiej do istniejącego chodnika przedstawił  

z-ca dyr. Zarządu Dróg i Transportu Marcin Woźniak. 

 

 

Wiceprezydent Miasta Tomasz Piotrowski przyjął Informację i wyraził zgodę na usunięcie 

wskazanych drzew. 

 

 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył 

 

 

Tomasz PIOTROWSKI 

Wiceprezydent Miasta 


